

Prayer Items for January 2026

1. Pray for Gam Jai, who is currently reporting in Hong Kong, and for Ah Tong and Kate, who will return to Hong Kong for reporting in early February. May the Lord keep them safe and grant smooth journeys during their time back home. Pray that through their sharing, more friends will understand the needs of mission work in Japan.
2. Pray for this Friday's Chinese class. May there be meaningful interactions and to establish good relationships with Japanese friends.
3. Pray for the children's group (1/24 and 2/1). May the Lord grant wonderful gatherings and allow the children to receive more God's Word.
4. Pray for the Farewell event to be held at Sumida High School on 2/27. May the Lord guide the entire program to run smoothly and use both actions and His Word to bless the graduating students.

2026 年 1 月代禱事項

1. 為正在香港述職的甘仔，以及 2 月初返港述職的阿唐與 Kate 禱告。求主保守他們返港期間一切平安順利，並透過他們的分享，讓更多朋友認識日本宣教的需要。
2. 為本週五的中文教室禱告，盼望有美好的交流，與日本朋友建立良好的關係。
3. 為兒童小組禱告 (1/24、2/1)，求主賜下美好的聚集，讓孩子們能更多領受神的話語。
4. 為 2/27 在住田高中舉辦告別禱告，求主帶領整個活動順利進行，並使用行動與神的話語祝福即將畢業的高中生。